

Skolebestyrelsesmøde på Lykkesgårdskolen den

28. september 2022

Kl. 18.30 – 20.30 i mødelokale 1



Indkaldte:

Forældrerepræsentanter: Lars J., Henriette, Pia, Kirsten, Sanela, Camilla og Kristina

Medarbejderrepræsentanter: Mette K. og Camilla

Elevrepræsentanter: Marikka 9B og Philip 8B

Ledelsesrepræsentanter uden stemmeret: Ole og Anne Øbo

Afbud: Lars, Kristina, Phillip 8B

Dagsorden:

1	Godkendelse af dagsorden – 2 min (HE)
	Referat: Godkendt
2	Godkendelse af referat (HE)
	Referat: Godkendt
3	Udviklingsråd Varde Syd – 30 min (HE)
	Mål: Besøg af Udviklingsråd Varde Syd. Drøftelse af Søndergade/Ribevej i forhold til fornyelse og trafikikkerhed for skolens elever. Evt. nedsættelse af arbejdsgruppe efterfølgende i skolebestyrelsen.
	Referat: Susan og Ingrid fortæller. Kontakt på nysondergade@gmail.com Et projekt der skal hjælpe på vej med at få fornyet vejstykket fra lyskrydset ned til viadukten. Få lavet en vej der ikke er en gennemkørselsvej, men en stille byvej. Det er et forslag at fortov og cykelsti er i et niveau og man skal køre ned for at komme på vejen. Hvis der er nogle der har lyst til at være med, er de velkomne. Vi siger tak til Susan og Ingrid. Drøftelse om vi i SB skal nedsætte et udvalg der skal deltage. Som SB vil vi have fokus på børnenes trafikikkerhed. Kirsten sender en mail til Susan og Ingrid og forklarer at vi gerne vil være med
4	Opfølgning på seneste møde vedr. indsatser – 15 min (HE)
	Mål: Nedsætte yderligere 2 arbejdsgrupper: 1- kantineudvalg/sund mad/madpakker (indhold?): 2- hvordan får vi forældregruppen til at tage større ejerskab for Dannelsesstrappen (indhold?):
	Referat: 1- kantineudvalg/sund mad/madpakker (indhold?): Pia, Ole, Sanela, elevrådet inviteres med. 2- hvordan får vi forældregruppen til at tage større ejerskab for Dannelsesstrappen (indhold?): Henriette, Camilla (forælder), lærerne vender tilbage i forhold til deltagelse.
5	Opfølgning på høringssvar til budget - 10 min (OJ)

	<p>Mål: Kort drøftelse – var det en god proces med høringsvar til Varde Kommunes budget?</p>
	<p>Referat:</p> <p>Der er enighed om at det har været en god proces. Vi skal huske at vi godt kan komme med alternativer.</p>
6	<p>Opfølgning på forældrekurset på rådhuset – 15 min (OJ)</p> <p>Mål: Opsamling og dialog om forældreaften på rådhuset – hvad fik vi med?</p>
	<p>Referat:</p> <p>Det var godt, ville gerne have været med i alle workshops. Det ville have givet en god sammenhæng at deltage i alle. Man fik en forståelse af forretningsgangen. Det var interessant. Skole og Forældre havde mange gode tilbud. Skal fællesskabet i skolebestyrelsen styrkes ved eventuelle sammenkomster uden for skolen. Det kunne også være at vi spiste sammen inden et møde.</p> <p>Det ville have været godt at bestyrelsen havde været præsenteret for skolens principper.</p>
7	<p>Meddelelser – 15 minutter</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Ledelsen (ITL-møde og Dialogmøde i oktober) 2. Formand 3. Elever 4. Bestyrelsens øvrige medlemmer
	<p>Referat:</p> <p>1. Idræts-talent-linjen. Det er blevet vanskeligere at placere de 4 lektioner til ITL nu hvor vi arbejder med den forkortede skoledag. Det betyder at ITL kommer til at ligge i nogle fagfaglige lektioner. Hele ITL-konceptet er til drøftelse. Ole har på de seneste møder tilkendegivet at vi gerne vil støtte op om ITL-linjen. Idrætsklasser har også været drøftet. Hvis der blev afsat midler til dette byder vi gerne ind på Lykkesgård.</p> <p>Dialogmøde: Et møde hvor politikere mødes med alle skolebestyrelser – formand og næstformand. Det kommer i starten af oktober. Ole sender ud så snart han ved mere.</p> <p>Dansk skolefoto. Er der nogle der vil være med i en gruppe der kigger på om vi skal kigge på en anden udbyder. Der kunne være et ønske om at de fotograferes tidligere evt. i august. Camilla kigger på.</p> <p>SFO udviklingsmøde. Der kom kun 1, så det blev en kort drøftelse.</p> <p>2. Der er ikke noget.</p> <p>3. Elevråds-kursus i torsdags. Vi vil gerne have en billedtavle op af elevrådet, vi vil gerne have elevrådshoodies – det er de i gang med.</p> <p>Et ønske om flere stole i fællesrummet 8. + 9. klasse. Galla på 9. årgang, et ønske. Kantineforslag er sendt ud i klasserne – tilbagemeldingen kommer med på næste uge. Skolefest eventuelt i forbindelse med en emneuge, i forbindelse med teater, talentfest – det skal være for hele skolen.</p> <p>Spørgeskemaerne i forhold til kantinen er sendt ud i udskolingen. Der efterspørges at det sendes ud i hele huset.</p> <p>Spørgsmål: skal der være et miniråd for indskolingen?</p> <p>4. Læring om tobak, hvor kommer den ide fra? Det er et kommunalt projekt, det er en del af røgfri skole i Varde Kommune.</p> <p>Det er svært at kontakte skolebestyrelsen. Vi kigger ind i hjemmesiden og får den opdateret.</p>

	Garderober ved 0. klasser, hvorfor er der ikke de samme trægarderober. Svaret er, at de ikke må hænge på gangene. Disse garderober er nyindkøbte.
8	EVT. Referat:

Ref. v/

Møderække:

28/9 + 31/10 + 22/11 + 19/01 + 27/02 + 21/03 + 27/04 + 31/05 + 15/06

Alle møder starter kl. 18.30 og slutter kl. 20.30.

Kommende punkter: